
Högsby kommun Protokoll 1(3) 
Pensionärsrådet   

   Utdragsbestyrkande 

 

 
 
Sammanträdesdatum 2022-05-19 
 
Plats och tid Mötesrummet på Kvillgården, Högsby, torsdag den 19 maj 2022 

kl.13.00-15.00 
 

Närvarande Anders Svensson, ordförande 
 Inger Gustavsson 
 Hans Hansson 
 Solweig Ekh 
 Ulf Ekblad 
 Anita Nygren 
 Birgitta Karlsson 
 Monica Langerfors-Bodin 
 
Frånvarande Ingrid Axelsson 
 Rose-Marie Lind 
  
 
 
Övriga deltagande Susanne Winsth, socialchef och sekreterare 
 Elaine Åberg, enhetschef, § 613 
 Erika Wiman Snäll, journalist, § 611-616 
 Terese Stenander, områdeschef, § 617 
  
Utses att justera Inger Gustavsson 
 
 
Justeringens plats och tid    
 
 

Underskrifter Sekreterare  .................................................................................  Paragrafer  611-618 
  Susanne Winsth 
 
 
 Ordförande  .................................................................................  
                                                                        Anders Svensson 
 
   
 Justerande  ................................................................................. ………………………………………….. 
  Inger Gustavsson 
 
 

 
ANSLAG/BEVIS 

 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

 
 

Nämnd / styrelse Kommunala Pensionärsrådet 
 
anslags uppsättande - anslags nedtagande - 
 
Förvaringsplats 

för protokollet Kommunhuset  
 
 
Underskrift  .................................................................................  
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§  611 
 
Val av justerare 
Till justerare väljs Inger Gustavsson 
 
 
§  612 
 
Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkänns. Påminnelse om att reglementet för KPR skickas 
till ledamöterna. Dagens möte kunde inte hållas i de nya lokalerna på Kyrkvägen 
med anledning av att slutarbetet pågår vilket gör att inga besök tillåts.  
 
 
§  613 
 
Information om Kyrkvägen i Fagerhult 
Elaine välkomnar till invigningen den 21/6 kl.14. Visar bilder på hur arbetet 
pågår, berättar om hur planen inför inflyttningen fortskrider, att slutbesiktning är 
3/6, möblerna kommer 7/6 och boende flyttar in den 14-15/6. Nästa KPR i augusti 
hålls på Kyrkvägen 

 
 
§ 614 
 
Presentation av områdeschef för hälso- och sjukvården 
Jan-Åke kan inte medverka. Socialchef informerar om hans bakgrund och 
erfarenhet. Information ges även om ny MAS, Elin Backenius, som startar 25/7. 
Axel Jonsson som är tf MAS är kvar tills i mitten på augusti. Dialog förs om 
folkhälsoarbetet och att det finns ett nära samarbete med pensionärsföreningarna, i 
olika former. Monica berättar om aktiviteter som pågår såsom stickcafé, 
snickerikurs, utflykter med mera. Hans berättar om att PRO i Ruda genomför en 
studiecirkel om böcker av författare från Ruda. 

 
 
§  615 
 
Information från förvaltningen/socialutskottet 
Information om ärende, yrkesresan, delårsuppföljning och Nära vård, som varit 
uppe i mars och maj. Det finns önskemål om att använda någon av kommunens 
samlingslokaler, för ca 75- 100 personer med tillhörande kök och så vidare. 
Kommunen kan inte erbjuda så stora lokaler någonstans. Är det möjligt för 
föreningarna att använda befintliga lokaler, för ca 50 personer? Susanne tar med 
sig frågan, om det finns möjlighet att använda någon lokal på Kvill el Dr. 
Mobergers 
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§  616 
 
Delårsuppföljning 
Presentation av prognosen för 2022, som i nuläget motsvarar minus 3 miljoner. 
Samtliga ledamöter i KPR framför vikten av att det finns någon form av 
dagverksamhet, både utifrån anhörigas och brukares perspektiv. 
 
 
§ 617 

 
Presentation av ny chef 
Terese Stenander, områdeschef för vård- och omsorg presenterar sig. 
 
 

§ 618 
 
Övriga frågor  
‐ Justering behövs i föregående protokoll, det var inte Inger som justerade, det var 

Monica. 
‐ Vad händer med den tomma avdelningen på Dr. Mobergers väg? Planen, med 

att använda den stängda avdelningen till kontor, kan inte genomföras med 
anledning av att Emådalens Trygga hem fått bidrag för bostäder för äldre och 
inte kontor. Verksamheten får tänka om och hantera användningen på annat 
sätt. Ledamöterna ser positivt på om bostadsformen, trygghetsboende kan 
utformas i kommunen, ex på Kvillgården. 

Framkomlighet på Storgatan i Högsby 
‐ Både SPF och PRO framför att det är svårframkomligt på Storgatan i Högsby, 

med anledning att bilar står parkerade på trottoaren. Anders meddelar att det 
kommer upp i trafiknämnden vid nästa möte. Justering av detaljplanen på 
Storgatan pågår, men är ännu inte klar, för att bland annat skapa bättre 
förutsättningar för framkomlighet och parkeringar. Befintliga parkeringar 
används till fel syfte.  

Kallelse till KPR 
‐ Önskemål om att den skickas via mail istället 

Ansvars för kylrum för avlidna 
‐ Hans framför att det är otydligt med vad kommunens ansvar är? Susanne tar 

med sig frågan. 

 


